

Announcement



Upgrading the Electronic Integrated Systems

Dear Valued Customer,

As per the regulatory framework laid out by the local authorities, Jafza will be reviewing and upgrading its electronic integrated systems to ensure compliance on an urgent basis to ensure continued public safety at the highest levels.

The following requirements will apply to all Jafza tenants, and any case of non-compliance can lead to potential fines or sanctions from the local authorities. It will be mandatory for tenants to seek approval from Jafza's security department before installation of CCTV systems.

The first phase of the process will involve upgrading CCTV systems to meet the necessary requirements detailed in Law 24 (2008), which stipulates on how CCTV systems should be installed at our facilities and the minimum requirements when observing a target (individual or vehicle). The specified requirements are as follows:

تطوير الأنظمة الإلكترونية المتكاملة

العملاء الكرام ،

وفقاً للإطار التنظيمي الذي وضعته السلطات المحلية، ستقوم جافزا بمراجعة وتطوير أنظمتها الإلكترونية المتكاملة والامتثال العاجل لضمان استمرار أعلى مستويات السلامة العامة.

وسيتم تطبيق المتطلبات التالية على جميع المستأجرين في جافزا، وفي حال عدم التقيد بهذه الأنظمة سيؤدي إلى فرض غرامات أو عقوبات محتملة من قبل السلطات المحلية. وسيكون إلزامياً على المستأجرين الحصول على موافقة من إدارة الأمن في جافزا قبل تركيب أنظمة الدوائر التلفزيونية المغلقة (CCTV).

تشمل المرحلة الأولى تحديث أنظمة الدوائر التلفزيونية المغلقة (CCTV) لتلبية المتطلبات الضرورية المفصلة في القانون رقم 24 لعام 2008، والذي ينص على كيفية تركيب أنظمة الدوائر التلفزيونية المغلقة في منشآتنا والحد الأدنى من متطلبات مراقبة الهدف (الفرد أو المركبة). المتطلبات كالتالي:

1. Fixed coloured cameras must be installed at the following areas:

- All entries to an establishment to allow for Identification View at 120% FOV
- All main and sub emergency exit doors leading to/from outside an establishment to provide Identification View at 120% FOV
- All Lobbies to provide Detection View at 10% FOV
- All Lift lobbies to provide Recognition View at 50% FOV
- All Reception desk to provide Recognition View at 50%FOV
- All Entrances of spa and health centres to provide Recognition View at 50% FOV
- All Swimming pools to provide Detection View at 10 % FOV
- All Entrances and exits of car parking to provide ANPR View

1- يجب تثبيت الكاميرات الملونة الثابتة في المناطق التالية:

- جميع مداخل المؤسسة للسماح برؤية واضحة عند 120% FOV.
- جميع بوابات خروج الطوارئ الرئيسية والفرعية التي تؤدي من وإلى خارج المنشأة لضمان الرؤية عند 120% FOV.
- جميع الردهات لتوفير رؤية كاشفة عند 10% FOV.
- جميع مصاعد الردهات لتوفير رؤية تعريفية عند 50% FOV.
- جميع مكاتب الاستقبال لتوفير عرض تعرف عند 50% FOV.
- جميع مداخل السبا والمراكز الصحية لتوفير عرض تعرف عند 50% FOV.
- جميع حمامات السباحة لتوفير عرض كاشف عند 10% FOV.
- جميع مداخل ومخارج مواقف السيارات لتوفير عرض ANPR.

2. System should be able to save all video recording for at least 31 days
3. Recommended to provide security guard

Jafza is ready to assist our clients in meeting the above requirements at no extra charge, and we are available for consultation to provide advice on the system upgradation process and ensure complete compliance.

Security is a key element to creating a safe working environment, and we would like to thank all our clients for continuing to maintain the high standards of safety and security that have allowed Jafza to become the leading free zone in the GCC.

We thank you for your continued support and cooperation.

For any clarifications or information, please contact, Mohamed Ahli, Security Manager, Jafza Group Security.
Email: Mohamed.Ahli@dpworld.com

Jebel Ali Free Zone

- 2- يجب أن يكون النظام قادرًا على حفظ جميع تسجيلات الفيديو لمدة 31 يومًا على الأقل.
- 3- يفضل توفير حارس أمن.

إن جافزا على استعداد لمساعدة عملائها في تلبية المتطلبات المذكورة من دون أي رسوم إضافية، ونحن على أتم الاستعداد لتقديم المشورة بشأن عملية تحديث نظم الأمن وضمان الالتزام الكامل بالمتطلبات.

يعد الأمن عنصرًا أساسيًا لخلق بيئة عمل آمنة، ونود أن نشكر جميع عملائنا على مواصلة الحفاظ على المعايير العالية للسلامة والأمن التي سمحت لجافزا بأن تصبح المنطقة الحرة الرائدة في دول مجلس التعاون الخليجي.

نشكركم على دعمكم وتعاونكم المستمر.

لمزيد من التفاصيل
يرجى التواصل مع محمد أهلي مدير - أمن جافزا
البريد الإلكتروني:
Mohamed.Ahli@dpworld.com

المنطقة الحرة لجبل علي